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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Plats och tid: Folkets Hus, Vuollerim, kl. 11:00-15:40 
 Ajourneringar: 12.00-13.05, 14.20-14.30 och 15.00-15.05 
 

Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande, deltar ej § 41 i beslutet                 

 gällande Lapplands Överförmyndarnämnd 

och tjänstgörande Per-Jonas Parffa (MP), 1:e vice ordförande för dagen, deltar ej §  

                                               41 i beslut där jäv föreligger, ordförande § 41 i beslutet gällande 

                                               Lapplands Överförmyndarnämnd                             

ersättare:                               

  

                                             Stefan Lindmark (S), deltar ej §  
                                             41 i beslut där jäv föreligger 
                                             Marina Eriksson (S), deltar ej §  
                                             41 där jäv föreligger 
                                             Jan Sjöberg (S), deltar ej § 41  
                                             där jäv föreligger 
                                             Eva Näslund (S), deltar ej § 41 
                                             där jäv föreligger 
                                             Ann Enberg (S), deltar ej § 41 
                                             där jäv föreligger 
                                             Torbjörn Lindgren (S), deltar §  
                                             41 
                                             Roland Boman (FJK), deltar ej  
                                             § 41 där jäv föreligger 
                                            Tommy Isaksson Rensfeldt  
                                            (FJK), deltar ej § 41 där jäv  
                                            föreligger 
                                             Kajsa Boman (FJK) 

Henrik Blind (MP), deltar ej § 
41 där jäv föreligger 

                                             Cecilia Lundin (MP), deltar ej §  
                                             41 där jäv föreligger 
                                             Peter Lagerqvist Kuoljok (MP),  
                                             deltar ej § 41 där jäv föreligger 

 Birgit Meier Thunborg  (M), deltar ej 
§ 41 där jäv föreligger 
 Asbjörn Thunborg (M), deltar ej § 41 
där jäv föreligger 

         Ronny Danielsson (M), deltar ej § 41 
        där jäv föreligger 
         Viktor Segerström (V), deltar ej § 41  
        där jäv föreligger 
         Tor Edlund Huuva (V), deltar ej § 41 
        där jäv föreligger 
         Karin Vannar (SV), deltar ej § 41 där 
        jäv föreligger 
         Lars-Ivan Tuolja (SV), deltar ej § 41  
       där jäv föreligger 
         Thor-Erling Andreassen (SD), deltar  
         ej § 41 där jäv föreligger 
          
          
          
 

  
 

Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 

  Axel Landström, ekonomichef, §§ 40 och 42 

Claes Markusson, revisor, § 41 

Mandy Senger, revisor, § 41 
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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Tid och plats för  

justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 23 juni 2025 

 

Paragrafer:  34 - 53 

Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 

    Marcus Sjaggo 

 

  Ordförande…………………………………………………………………………………… 

    Sven Holmqvist (S) 

 

  Justerande…………………………………………………………………………………….

                           Lars-Ivan Tuolja (SV)             Ann Enberg (S) 

 

 

 

 

 

 

__________________________________________________________________________________ 

ANSLAG / BEVIS 

Organ:  Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum: 2025-06-16 

Datum för anslags   Datum för anslags 

uppsättande:  2025-06-24  nedtagande:  2025-07-16 

 

Förvaringsplats för  

protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  

 

Underskrift: 

 …………………………………………………………………………………………………………… 

  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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2025-06-23 21:36Datum: 
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SVEN HOLMQVISTNamn: 
2025-06-24 01:00Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
74C6A66F69755130847AB716B437D78F0067FAB55E2C2A534B015967E755ACBA

ANN MARGARETA ENBERGNamn: 
2025-06-23 23:21Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
74C6A66F69755130847AB716B437D78F0067FAB55E2C2A534B015967E755ACBA

LARS-IVAN TUOLJANamn: 
2025-06-24 07:35Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


Plats och tid: Folkets Hus, Vuollerim, kl. 11:00-15:40 
 Ajourneringar: 12.00-13.05, 14.20-14.30 och 15.00-15.05 
 


Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande, deltar ej § 41 i beslutet                 


 gällande Lapplands Överförmyndarnämnd 


och tjänstgörande Per-Jonas Parffa (MP), 1:e vice ordförande för dagen, deltar ej §  


                                               41 i beslut där jäv föreligger, ordförande § 41 i beslutet gällande 


                                               Lapplands Överförmyndarnämnd                             


ersättare:                               


  


                                             Stefan Lindmark (S), deltar ej §  
                                             41 i beslut där jäv föreligger 
                                             Marina Eriksson (S), deltar ej §  
                                             41 där jäv föreligger 
                                             Jan Sjöberg (S), deltar ej § 41  
                                             där jäv föreligger 
                                             Eva Näslund (S), deltar ej § 41 
                                             där jäv föreligger 
                                             Ann Enberg (S), deltar ej § 41 
                                             där jäv föreligger 
                                             Torbjörn Lindgren (S), deltar §  
                                             41 
                                             Roland Boman (FJK), deltar ej  
                                             § 41 där jäv föreligger 
                                            Tommy Isaksson Rensfeldt  
                                            (FJK), deltar ej § 41 där jäv  
                                            föreligger 
                                             Kajsa Boman (FJK) 


Henrik Blind (MP), deltar ej § 
41 där jäv föreligger 


                                             Cecilia Lundin (MP), deltar ej §  
                                             41 där jäv föreligger 
                                             Peter Lagerqvist Kuoljok (MP),  
                                             deltar ej § 41 där jäv föreligger 


 Birgit Meier Thunborg  (M), deltar ej 
§ 41 där jäv föreligger 
 Asbjörn Thunborg (M), deltar ej § 41 
där jäv föreligger 


         Ronny Danielsson (M), deltar ej § 41 
        där jäv föreligger 
         Viktor Segerström (V), deltar ej § 41  
        där jäv föreligger 
         Tor Edlund Huuva (V), deltar ej § 41 
        där jäv föreligger 
         Karin Vannar (SV), deltar ej § 41 där 
        jäv föreligger 
         Lars-Ivan Tuolja (SV), deltar ej § 41  
       där jäv föreligger 
         Thor-Erling Andreassen (SD), deltar  
         ej § 41 där jäv föreligger 
          
          
          
 


  
 


Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 


  Axel Landström, ekonomichef, §§ 40 och 42 


Claes Markusson, revisor, § 41 


Mandy Senger, revisor, § 41 
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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


Tid och plats för  


justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 23 juni 2025 


 


Paragrafer:  34 - 53 


Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 


    Marcus Sjaggo 


 


  Ordförande…………………………………………………………………………………… 


    Sven Holmqvist (S) 


 


  Justerande…………………………………………………………………………………….


                           Lars-Ivan Tuolja (SV)             Ann Enberg (S) 


 


 


 


 


 


 


__________________________________________________________________________________ 


ANSLAG / BEVIS 


Organ:  Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum: 2025-06-16 


Datum för anslags   Datum för anslags 


uppsättande:  2025-06-24  nedtagande:  2025-07-16 


 


Förvaringsplats för  


protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  


 


Underskrift: 


 …………………………………………………………………………………………………………… 


  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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 Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 


§ 34 
Val av justerare 
 
§ 35 
Godkännande av föredragningslistan  
 
§ 36  Dnr 2025:756  
Medborgarförslag- Bevara äldreboendet i Porjus 
 
§ 37  Dnr 2025:775 
Motion- Angående sopsituationen i Kvikkjokk 


 
§ 38  Dnr 2025:524 
Interpellationssvar- Kommunalrådens och kommunledningens ansvar för 
kommunens ekonomi 
 
§ 39  Dnr 2025:737 
Interpellationssvar- Jokkmokks kommuns värdegrund och Pionjärens berg- 
och dalbana 


 
§ 40  Dnr 2025:340 


 Årsredovisning och bokslut för 2024 
 
§ 41  Dnr 2025:795  
Revisionsberättelsen samt prövning av frågan om ansvarsfrihet 
för år 2024 
 
§ 42  Dnr 2025:612 
Tertialrapport 1 för 2025 
 
§ 43  Dnr 2025:610 
Skattesats för 2026 
 
§ 44  Dnr 2025:611 
Investeringsbudgetramar för 2026 
 
§ 45  Dnr 2024:332 


 Omprioritering av investeringsbudgeten för 2025 
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§ 46  Dnr 2025:280 
 Avgift för telefonservice inom socialtjänsten 
 


§ 47  Dnr 2025:614 
Avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskola och enskild pedagogisk omsorg 
 
§ 48  Dnr 2025:614 
Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning 
våren 2025 


 
§ 49  Dnr 2024:159  


  Redovisning av partistöd för 2024 
 
§ 50  Dnr 2025:195  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2025 


 
  § 51   


Avsägelser/valärenden 
 
 § 52 
 Anmälningsärenden 
 
 § 53 Dnr 2025:802 


Stopp för en flytt av de boende och nedläggningen av äldreboendet 
Pionjären 
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§ 34 


Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Lars-Ivan Tuolja (SV) och Ann Enberg (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 23 juni 2025. 
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 § 35 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  


att godkänna utsänd föredragningslista med föreslaget tillägg. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Asbjörn Thunborg (M) föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 
- Stopp för en flytt av de boende och nedläggningen av äldreboendet 
Pionjären (§ 53). 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan lägga till ärendet på dagens 
föredragningslista och finner att ett enigt kommunfullmäktige beslutat så. 
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 § 36 Dnr 2025:756 


Medborgarförslag- Bevara äldreboendet i Porjus 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till socialnämnden för beredning, samt 
 
att uppdra till socialnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Lars och Anders Nes. 
 
Vi vill härmed lämna in ett medborgarförslag till Jokkmokks kommun med 
anledning av den planerade nedläggningen av äldreboendet i Porjus. 
 
Äldreboendet fyller en avgörande funktion för vår by och dess invånare. 
Det handlar inte enbart om rätten för vår mamma att få bo kvar i sin 
hembygd. Det handlar självklart om rätten för alla våra äldre över huvud 
taget att få kunna bo kvar i sin hembygd eller helt enkelt att få bo på ett 
boende de trivs och vill bo kvar på. 
 
Idag utgår hemtjänsten i Porjus från det befintliga boendet, vilket möjliggör 
effektiv och snabb hjälp till de äldre i byn. Om boendet försvinner måste 
hjälpen organiseras från Jokkmokk-fem mil bort-vilket försämrar både 
kvalitén och tillgängligheten i äldreomsorgen. 
 
Förutom att säkra trygg och nära omsorg för våra äldre, är boendet en 
viktig arbetsplats i byn. En nedläggning innebär inte bara färre 
arbetstillfällen lokalt, utan även att den kvarvarande personalen mister 
sinn trygghet och förlorar hoppet om framtiden. Den personal som har valt 
att stanna kvar trots osäkerheten förtjänar nu stöd, uppskattning och 
besked om att deras arbetsplats är värd att bevara. 
 
Vi föreslår därför att: 
 
-Äldreboendet i Porjus bevaras och fortsatt hålls i drift. 
-Kommunens personalavdelning tar sitt ansvar för att skyndsamt behandla 
inkomna ansökningar till tjänster på boendet. 
-Kommunen aktivt stödjer befintlig personal och skapar långsiktig trygghet 
i verksamheten 
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  § 36- fortsättning 
 


Att bevara äldreboendet i Porjus är en investering i både människors 
välfärd och landsbygdens framtid. Det är dags att Jokkmokks kommun visar 
att även de mindre orterna räknas. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Lars och Anders Nes inkommen 2025-06-10. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till socialnämnden för beredning och uppdra till 
socialnämnden att besvara det. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Socialnämnden 
Socialchef Thomas Bäckman 


 







                                                                                                                            Sida 9 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2025-06-16 
_________________________________________________________________ 


 


 


 
Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 37 Dnr 2025:775 


Motion- Angående sopsituationen i Kvikkjokk 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Asbjörn Thunborg. 
 
I många år nu har situationen med nedskräpning i Kvikkjokk varit 
katastrofal. Turister och skoterförare slänger sina sopor i naturen och i 
samhället vilket leder till en omfattande nedskräpning. Ur ett miljömässigt 
perspektiv är detta fullständigt ohållbart och för Kvikkjokksborna är detta 
en orimlig försämring av deras boendemiljö. Förutom detta hamnar en hel 
del sopor i privatpersoners soptunnor vilket blir en orimlig belastning för 
de boende. Därför föreslår Moderaterna i Jokkmokk att kommunen skall 
lösa problemet och bygga en liten återvinningsstation i Kvikkjokk. 
 
Härmed med tanke på ovanstående föreslår Moderaterna Jokkmokk: 
 
Att kommunen bygger en återvinningsstation i Kvikkjokk så att soporna kan 
sorteras och boendemiljön därmed förbättras. 


 
Ärendets beredning 
 
Motion från Asbjörn Thunborg inkommen 2025-06-16. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 38 Dnr 2025:524 
 


Interpellationssvar – Kommunalrådens och kommunledningens 
ansvar för kommunens ekonomi 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Marina Eriksson (S). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande och 
kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Det är avgörande att vi får klarhet i vilka åtgärder som har vidtagits och 
vilka som planeras för att säkerställa kommunens ekonomi och förhindra 
stora underskott nu och i framtiden. Jag anser att det är viktigt att 
kommunledning och kommunalråds beslut  granskas och att de hålls 
ansvariga för dessa. 
 
Frågor: 


1. Vilka konkreta åtgärder har kommunalråden och kommunledningen 
vidtagit för att hantera kommunens ekonomiska situation och 
förhindra framtida underskott? 


2. Vad planerar kommunalråden och kommunledningen att göra för 
att säkerställa finansiering och likviditet, med tanke på de nya lån 
som tagits på 10 miljoner kronor 2024 och 20 miljoner kronor 
2025? 


3. Hur kommer kommunalråden och kommunledningen att hantera 
Socialnämndens underskott på 35 miljoner kronor för 2024, och vad 
är prognosen för underskottet 2025? 


4. Vilka åtgärder planerar kommunalråden och kommunledningen för 
att bryta den negativa ekonomiska utvecklingen inom 
Socialnämnden? 


5. Vilka konkreta åtgärder planerar kommunalråden att vidta för att 
hantera de ekonomiska utmaningar som kommunen står inför, med 
tanke på de stora underskotten och de tillfälliga lösningar som 
hittills har använts för att hantera dessa underskott? 
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§ 38- fortsättning 
 
Motivering: Kommunens årsredovisning är inte klar, men preliminärt 
kommer resultatet att räddas av finansiella poster såsom statsbidrag, 
försäljning av fastigheter och nyttjande av Resultatutjämningsreserven. 
Kommunalråden och kommunledningen har ansvar för hela kommunen 
och dess underskott. Det är viktigt att vi får en tydlig bild av den 
ekonomiska situationen och vilka åtgärder som vidtas för att säkerställa en 
hållbar framtid för kommunen. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2025-04-28, § 23, att interpellationen ska 
besvaras på nästa kommunfullmäktige. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Svar på interpellationen från Marina Eriksson. 
 
Fråga 1.  
De stora åtgärderna som är vidtagna är politiska beslut som tagits 
gemensamt av politiken i ksau som består av representanter från fem 
partier, däribland Marina Erikssons parti. 
 
De beslut som tagits gällande det största underskottet handlar om 
socialnämnden med 35 miljoner kr. Här har beslutats och genomförts 
personal- och verksamhetsförändringar vilket enligt prognos halverar 
socialnämndens underskott under 2025 och för 2026 så ger det ytterligare 
besparingar efter det då får genomslag på helårsbasis. Men alla vet ju nu 
vilka utmaningar som finns och det är en resa kvar att göra för att helt 
arbeta bort underskottet. 
 
Fråga 2. 
Det är egentligen samma svar som på den första fråga. Men ett ordentligt 
minskat underskott innebär att behovet att låna minskar. Likaså en något 
mindre investeringsbudget minskar vårt lånebehov. 
 
Fråga 3. 
Frågan har besvarats under fråga ett. 
 
Fråga 4.  
Förutom de ovan nämnda åtgärderna så kommer det i budgeten för 2026 
avsättas medel för löneförändringar och utbildning. Det är en viktig åtgärd 
för att säkra kompetens och personal framöver. 
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§ 38- fortsättning 
 
Fråga 5.  
Man kan tycka att kommunens resultat räddas av bla statsbidrag. Och så 
kan man ju tycka. De ca 120 miljoner kr som vi får via 
skatteutjämningssystemet räddar förvisso resultatet men det räknar vi, 
precis som alla kommuner in som pengar i ordinarie budget. Däremot så 
används inte intäkterna från fastighetsförsäljningar för att frisera ett 
bokslut till det bättre. RUR,en finns för att användas vid sådana här 
tillfällen. Den byggdes upp av de 10-tals miljoner kr som S-regeringen 
skickade till vår kommun (liksom till övriga) kommuner under pandemin. 
Det är en stor anledning till att vi har haft ett antal år med god ekonomi. De 
extrapengar som nuvarande regering stöder vår och andra kommuner med 
är i storleken att det räcker till en korv med bröd. 
 
Vad som menas med tillfälliga lösningar vet jag inte. Vi hanterar ekonomin 
med de resurser vi har och arbetar vidare med de beslut som ksau och i 
förekommande fall kommunstyrelsen och kommunfullmäktige tagit. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman. 
Kommunfullmäktiges beslut 2025-04-28, § 23. 
Interpellation från Marina Eriksson (S) inkommen 2025-04-22. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Roland Boman (FJK) besvarar interpellationen.  
 
I debatten i övrigt yttrar sig Thor-Erling Andreassen (SD, Viktor Segerström 
(V), Henrik Blind (MP) och Asbjörn Thunborg (M). 
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 § 39 Dnr 2025:737 
 


Interpellationssvar – Jokkmokks kommuns värdegrund och 
Pionjärens berg- och dalbana 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Birgit Meier Thunborg (M). 
 


Med denna interpellation vill Moderaterna Jokkmokk göra 
kommunfullmäktiges ledamöter uppmärksam på händelser som har skett 
under enbart några dagar i slutet på maj i samband med avvecklingen av 
äldreboendet i Porjus. 
 
Måndagen, den 26/5, fick kommunstyrelsens extra insatta arbetsutskott 
aktuell information om att flytten av Pionjärens hyresgäster skall inledas 
den 2/6 och skall vara avslutat den 17/6. 
 
Bara en dag senare, tisdag den 27/5, nåddes undertecknad av 
informationen att flytten har senarelagds till slutet av september. 
 
På onsdag, 28/5, kom informationen om att en del av de boende ska 
flyttas, andra inte. Att flytten skall ske under augusti-månad och att 
Pionjären skall vara tömt senast i början av september. 
 
Torsdagen, den 29/5, kom ett sms med information om att hemtjänsten 
ska utgå ifrån Jokkmokk from den 9/6. 
 
Fredagen, den 30/5, nås jag av en berättelse om att matleveranserna i 
framtiden inte ska bestå av när- och kökslagad mat, förutom att det ska 
bestå av massproducerade, djupfrysta rätter. 
 
Tillvaron för Pionjärens hyresgäster, dess personal, anhöriga, vänner och 
övriga när- och fjärrstående kan beskrivas under väldigt många år mer som 
en berg- och dalbana. Nedläggningshotet har legat länge som en tung filt 
över verksamheten och byn. De senaste veckorna tar dock priset angående 
informationsbrister och informationsvariationer. Inte att undra på att detta  
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§ 39- fortsättning 
 
förde de involverades trygghetsupplevelse till en avgrund av inte tidigare 
känt djup. Det har förorsakat stor oro och tom ängslan och låter tankarna 
gå till fornnordiska traditioner – ättestupa nästa. 


 
Med detta i beaktande vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens 
ordförande och viceordförande 
 


• Anser ni att hanteringen av processen runtomkring äldreboendet 
Pionjären har skötts på ett öppet, transparent och professionellt 
sätt? 


 
• Är förfarandesättet enligt kommunalråden förenbart med 


Jokkmokks kommuns värdegrund, som skall genomsyras av 
respekt, lika värde och ansvar i all verksamhet i kommunen? 


  
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Frågan om processen. Som det framgår av debatten så är intrycket av vad 
som är öppet, transparent och professionellt helt upp till betraktarens egna 
värderingar. Allt som inte är sekretessbelagt har öppet redovisats och 
diskuterats i media och sociala medier. 
 
När olika beslut har fattats så har den öppna diskussionen varit igång. Och 
det är ju så att ett beslut måste ju först tas innan det kan informeras om 
detta. Sen har vi ju alla synpunkter på hur professionellt saker sköts. Men 
här handlar det för det mesta om egna subjektiva värderingar. 
 
I frågan om förfarandesätt kopplat till kommunens värdegrund så är det 
också där upp till betraktarens egna värderingar. De tre huvudområdena 
respekt, lika värde och ansvar betyder inte att inga beslut kan tas som 
innebär förändringar i verksamheten. Även beslut som personal, politiker 
och allmänhet har negativa synpunkter på innebär inte att de strider mot 
värdegrundsorden. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
Interpellation från Birgit Meier Thunborg (M) inkommen 2025-06-04. 
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§ 39- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Birgit Meier Thunborg (M) ställer sin interpellation. 
 
Roland Boman (FJK) besvarar interpellationen.  
 
I debatten i övrigt yttrar sig Asbjörn Thunborg (M). 
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 § 40 Dnr 2025:340 


 


Årsredovisningen och bokslut för 2024 
 


Kommunfullmäktige beslutar  
 


 att använda medel om 2 827 tkr från resultatutjämningsreserven, 


 
 att kvarstående resultat blir 0, samt 
 
 att efter dessa åtgärder godkänna 2024 års bokslut och årsredovisning. 


 


 
Ärendet 
 
Bokslutet och årsredovisningen för 2024 är klart och har sammanställts.  
 
Kommunen uppvisar ett resultat för 2024 års verksamhet efter 
balanskravsutredning till – 2 827 tkr 


 
Årsbudget           Bokfört drift    Avvikelse 
 


Kommunstyrelsen                                105 496              101 215             4 281 
 
Barn och utbildningsnämnd                 91 018               95 218             -4 200 
 
Socialnämnden                                  146 020              181 145          -35 125 
 
Samhällsbyggarnämnden                     15 564                12 209             3 355 
 
Kultur o Fritidsnämnden                       15 041                14 992                  49 
 
Finansiering                                    -377 030              -408 050        31 020 
 
Totalt                                                -3 891                 -3 271              -620 


 
Kommunfullmäktige beslutade 2025-04-28, § 24, att återremittera ärendet 
för att hela bokslutet och årsredovisningen ska kunna sammanställas. 
 
Kommunkoncernens (inklusive AB Jokkmokkshus och Jokkmokks Energi AB) 
resultat för 2024 års verksamhet (5 148 tkr) är betydligt bättre än det under  
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§ 40- fortsättning 
 
föregående år (-7 001). Resultatutvecklingen under 2024, 2022, 2021 och 
2020 har varit stark, vilket medfört att den ekonomiska kapaciteten har 
stärkts. Det genomsnittliga resultatet för kommunkoncernen över fem års 
perioden uppgår till 7 708 tkr. 


 
 Ekonomichef Axel Landström föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
 Att använda medel om 2 827 tkr från resultatutjämningsreserven. 


 
 Att kvarstående resultat blir 0. 
 
 Att efter dessa åtgärder godkänna 2024 års bokslut och årsredovisning. 


 


 Ärendets beredning 
  


Kommunstyrelsens beslut 2025-06-02, § 66. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2024-06-02. 


 Årsredovisningen för 2024. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2025-04-28, § 24. 
 Kommunstyrelsens beslut 2025-04-07, § 36. 
 Bokslut för 2024. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Ekonomichef Axel Landström 
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 § 41 Dnr 2024:517  
      


Revisionsberättelse samt prövning av frågan om ansvarsfrihet 
för år 2024 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att med stöd av revisionsberättelsen ej bevilja socialnämnden 
ansvarsfrihet, 
 
att med stöd av revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen och övriga 
nämnderna samt enskilda förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för 
år 2024, samt 
 
att kommunstyrelsen får i uppdrag att i samråd med socialnämnden vidta 
åtgärder med anledning av den riktade kritiken mot socialnämnden. 
____________  
 
Ärendet 
 
Kommunrevisorerna har inkommit med revisionsberättelse för år 2024.  
 
Vi, av fullmäktige utsedda revisorer, har granskat den verksamhet som 
bedrivits i styrelse, nämnder och genom utsedd lekmannarevisor i den 
verksamhet som bedrivits i kommunens företag. Granskningen har utförts 
av sakkunniga från PwC som biträder revisorerna. 
 
Styrelse och nämnder ansvarar för att verksamheten bedrivs enligt 
gällande mål, beslut och riktlinjer samt de lagar och föreskrifter som gäller 
för verksamheten. De ansvarar också för att det finns en tillräcklig intern 
kontroll och återredovisning till fullmäktige. 
 
Revisorerna ansvarar för att granska verksamhet, intern kontroll och 
räkenskaper samt att pröva om verksamheten bedrivits enligt fullmäktiges 
uppdrag och mål samt de lagar och föreskrifter som gäller för 
verksamheten. 
 
Granskningen har utförts enligt kommunallagen, god revisionssed i 
kommunal verksamhet och kommunens revisionsreglemente.  
Granskningen har haft den omfattning och inriktning samt givit det resultat 
som redovisas i bilagan ”Revisorernas redogörelse för år 2024”. 
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§ 41- fortsättning 
 
Socialnämnden har under året haft en bristande styrning och intern 
kontroll av verksamhet och ekonomi samt brister i ekonomisk 
måluppfyllelse. Nämnden har inte följt upp måluppfyllelse för antagna 
verksamhetsmål under året. I årets fördjupade granskning av 
ekonomistyrning konstateras brister kopplat till nämndens 
ekonomistyrning, fördelningsprinciper, prognosarbete samt ekonomisk 
uppföljning. 
 
Nämnden redovisar år 2024 ett underskott på -35 125 tkr. Nämnden har 
inte vidtagit tillräckliga åtgärder under året i förhållande till det 
prognostiserade underskottet, eller utifrån kommunfullmäktiges 
inriktningsbeslut i mål- och budgetdokumentet om att ta fram konkreta 
åtgärder för budget i balans. 
 
Vi riktade föregående år kritik mot socialnämnden avseende bristande 
styrning och intern kontroll av verksamhet och ekonomi samt brister i 
ekonomisk måluppfyllelse, vilka vi bedömer kvarstår. 
 
Vi kritiserar barn- och utbildningsnämnden för brister i ekonomisk 
måluppfyllelse. De åtgärder som nämnden vidtagit har endast delvis varit 
tillräckliga för att motverka det ekonomiska underskottet. 
 
Vi bedömer sammantaget att socialnämnden ej har bedrivit verksamheten 
på ett ändamålsenligt sätt. Kommunstyrelsen, barn- och 
utbildningsnämnden, gemensam e-nämnd samt gemensam 
överförmyndarnämnd inte helt har bedrivit verksamheten på ett 
ändamålsenligt sätt. För övriga nämnder bedömer vi att de har bedrivit 
verksamheten på ett i allt väsentligt ändamålsenligt sätt. 
 
Vi bedömer sammantaget att socialnämnden och barn- och 
utbildningsnämnden ej har bedrivit verksamheten på ett från ekonomisk 
synpunkt tillfredsställande sätt. Kommunstyrelsen och gemensam 
överförmyndarnämnd bedöms inte helt ha bedrivit verksamheten på ett 
från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. För övriga nämnder 
bedömer vi att de har bedrivit verksamheten i allt väsentligt på ett från 
ekonomiskt synpunkt tillfredsställande sätt. 
 
Vi bedömer att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 
 
Vi bedömer sammantaget att socialnämndens interna kontroll ej har varit 
tillräcklig. Kommunstyrelsens interna kontroll bedöms inte helt ha varit  
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§ 41- fortsättning 
 
tillräcklig. För övriga nämnder bedömer vi att den interna kontroll i allt 
väsentligt har varit tillräcklig. 
 
Vi bedömer sammantaget att resultatet enligt årsredovisningen delvis är 
förenligt med de finansiella mål och verksamhetsmål som fullmäktige 
uppställt. 
 
Kommunen når efter ianspråktagande av resultatutjämningsreserven ett 
positivt balanskravsresultat. 
 
Vi avstyrker, utifrån redogörelsen ovan, att fullmäktige beviljar 
ansvarsfrihet för socialnämnden för brister i styrning och intern kontroll av 
verksamhet och ekonomi samt brister i ekonomisk måluppfyllelse. 
Revisorerna bedömer att det på grund av dessa brister föreligger risk för 
verksamhetsskada. Skälen till vårt ställningstagande framgår även av 
revisorernas redogörelse för år 2024. 
 
Vi tillstyrker att fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för styrelse och övriga 
nämnder samt enskilda ledamöter i dessa organ. 
 
Vi tillstyrker att fullmäktige godkänner kommunens årsredovisning för 
2024. 
 
Enligt Kommunallagens 5 Kap, 25a §, så krävs det att kommunfullmäktige 
ska motivera beslutet om att bevilja eller vägra ansvarsfrihet om det inte är 
uppenbart obehövligt. 


 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning så är det kommunfullmäktiges 
presidium som bereder förslag till motivering för fullmäktiges 
ansvarsprövning. 
 
Socialnämnden har 2025-06-10, § 77, yttrat sig över revisorernas skrivelse 
och att meddela revisionen att socialnämnden tar till sig revisionens 
rekommendationer och kritik. Socialnämnden anser att revisionen har gjort 
ett mycket gott arbete. Samt att uppdra till socialchef att inkomma med 
rapport på vilka åtgärder som har gjorts i verksamheterna utifrån 
revisionens anmärkningar. Första informationen ska avges på kommande 
sammanträde 2025-06-17.  
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§ 41- fortsättning 
 
  Ärendet beredning 
 
 Socialnämndens beslut 2025-06-10, § 77. 
 Revisionsberättelsen för 2024 daterad 2025-06-05. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Revisorerna Claes Markusson (S) och Mandy Senger (Opol) redogör för 
revisionsberättelsen. 


 
Thor-Erling Andreassen (SD) yrkar, med instämmande av Ronny Danielsson 
(M) och Marina Eriksson (S), på att socialnämnden ej beviljas ansvarsfrihet. 
 
Ordförande redogör för presidiets syn på ansvarsfriheten och föreslår att 
styrelsen och övriga nämnder förutom socialnämnden beviljas 
ansvarsfrihet i enlighet med revisorernas förslag. 
 
Röstning 
 
Ordförande föreslår att ansvarsfriheten prövas nämnd för nämnd samt att 
de ledamöter i kommunfullmäktige som deltagit i respektive nämnds 
sammanträden ej deltar i beslutet gällande ansvarsfrihet gällande den 
nämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar så. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan bevilja barn- och 
utbildningsnämnden ansvarsfrihet och finner att kommunfullmäktige 
beslutat så 
 
Jäv: Thor-Erling Andreassen (FJK) och Tor Edlund Huuva (V) deltar ej i 
beslutet på grund av jäv. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan bevilja kultur- och 
fritidsnämnden ansvarsfrihet och finner att kommunfullmäktige beslutat så 
 
Jäv: Henrik Blind (MP) och Ronny Danielsson (M) deltar ej i beslutet på 
grund av jäv. 
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§ 41- fortsättning 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan bevilja 
samhällsbyggarnämnden ansvarsfrihet och finner att kommunfullmäktige 
beslutat så 
 
Jäv: Per-Jonas Parffa (MP), Stefan Lindmark (S), Peter Lagerqvist Kuoljok 
(MP) och Thor-Erling Andreassen (SD)  deltar ej i beslutet på grund av jäv. 
 
Torbjörn Lindgren (S) ersätter Stefan Lindmark (S) i frågan om ansvarsfrihet 
för samhällsbyggarnämnden. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan bevilja valnämnden 
ansvarsfrihet och finner att kommunfullmäktige beslutat så 
 
Jäv: Per-Jonas Parffa (MP) och Ronny Danielsson (M)  deltar ej i beslutet på 
grund av jäv. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan bevilja E-nämnden 
ansvarsfrihet och finner att kommunfullmäktige beslutat så 
 
Jäv: Per-Jonas Parffa och Henrik Blind (bägge MP) deltar ej i beslutet på 
grund av jäv. 
 
1:e Vice ordförande Per-Jonas Parffa (MP) prövar om kommunfullmäktige 
kan bevilja Lapplands Överförmyndarnämnd ansvarsfrihet och finner att 
kommunfullmäktige beslutat så 
 
Jäv: Ordförande Sven Holmqvist (S) deltar ej i beslutet på grund av jäv. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan bevilja socialnämnden 
ansvarsfrihet eller inte i enlighet med revisorernas förslag och finner att 
kommunfullmäktige beslutat att ej bevilja socialnämnden ansvarsfrihet. 
 
Jäv: Eva Näslund, Jan Sjöberg (bägge S), Birgit Meier Thunborg,  Asbjörn 
Thunborg (bägge M) och Peter Lagerqvist Kuoljok (MP) deltar ej i beslutet 
på grund av jäv. 
 
Torbjörn Lindgren (S) ersätter Eva Näslund (S) i frågan om ansvarsfrihet för 
socialnämnden. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan bevilja kommunstyrelsen 
ansvarsfrihet och finner att kommunfullmäktige beslutat så. Ordförande  
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§ 41- fortsättning 
 
konstaterar att enbart åtta ledamöter deltar i beslutet men att det måste 
bli så trots att mindre än hälften ledamöterna deltar 
 
Jäv: Eva Näslund, Jan Sjöberg, Ann Enberg, Marina Eriksson (samtliga S), 
Birgit Meier Thunborg, Asbjörn Thunborg (bägge M) , Henrik Blind, Cecilia 
Lundin (bägge MP), Thor-Erling Andreassen (SD), Roland Boman, Tommy 
Isaksson Rensfeldt (bägge FJK), Lars-Ivan Tuolja, Karin Vannar (bägge SV) 
och Viktor Segerström (V)  deltar ej i beslutet på grund av jäv. 
 
Torbjörn Lindgren (S) ersätter Jan Sjöberg (S) i frågan om ansvarsfrihet för 
kommunstyrelsen. 


 
Henrik Blind (MP) föreslår med anledning av att kommunfullmäktige inte 
beviljat ansvarsfrihet till socialnämnden att kommunstyrelsen får i uppdrag 
att vidta åtgärder med anledning av riktad kritik mot socialnämnden. 
 
Marina Eriksson (S) föreslår, med instämmande av Birgit Meier Thunborg 
(M), som tillägg till Blinds (MP) förslag att det sker i samråd med 
socialnämnden. 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
Blinds (MP) förslag med tillägg av Erikssons (S) förslag och finner att 
kommunfullmäktige beslutat så. 
 
Ajourneringar 
 
Mötet ajourneras kl. 14.20-14.30 under ärendets behandling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Revisorerna  
Samtliga nämnder 
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 § 42 Dnr 2025:612 
    


Tertialrapport 1 för 2025 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna barn- och bildningsnämndens förklaring till sitt 
prognosticerade underskott, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 


 ____________ 
 
 Ärendet 


  
Jokkmokks kommun upprättar två tertialbokslut per år. Båda dessa 
rapporter behandlas i kommunfullmäktige. 


Den första tertialrapporten är enklare än den andra som upprättas utifrån 
lagens krav. Den första tertialrapporten redovisar till exempel ingen 
måluppfyllelse. Den är inte heller underlag för revision vilken den andra är. 
Båda delårsrapporterna är mycket enklare och inte lika omfattande och 
inte lika rik på information som årsredovisning är. 
 
Syftet med att lyfta upp en delårsrapport till kommunfullmäktige är att 
eventuella större budgetavvikelser blir kända för kommunfullmäktige. 
Tanken är då att det ska vara möjligt för kommunfullmäktige att fatta 
beslut som gör att de eventuella negativa budgetavvikelserna kan 
förändras så att de inte ska uppstå sett i ett helårsperspektiv. 
 
Utifrån detta resonemang har Jokkmokks kommun bestämt att den 
viktigaste delårsrapporten ur ett ekonomiskt styrningsperspektiv är den 
första tertialrapporten under varje år. 
 
Jokkmokks kommun uppvisar ett prognostiserat överskott om 754 tkr för 
2025 års verksamhet som utgör 0,2 procent av skatter och bidrag. Det 
prognostiserade resultatet är en försämring gentemot än 
2024 års bokslutsresultat om 2 271 tkr. 
 
Verksamhetens intäkter prognostiseras minska med – 11,69 procent 
gentemot föregående år. 
 
Skillnaden beror till viss del på att de riktade statsbidragen ännu inte är  
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§ 42- fortsättning 
 
bokförda. Verksamhetens kostnad förväntas minskar med 1 87 % gentemot 
föregående år. Debiteringen av socialavgifter har minskat med ca 7 % och 
är en förklarande del till varför kostnaden är lägre. 
 
Skatteintäkterna är något högre än tidigare år (+3,5%) och de generella 
bidragen ökar minskar 3,9 procent. Kommunen har under tidigare år fått ta 
del av det generella bidraget för små kommuner med särskilda utmaningar 
om ca 3 miljoner, vilket nu upphört. 
 
Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott beslutade 2025-05-27, § 3, 
att som förklaring till nämndens prognosticerade underskott om 2 mkr, 
som till största delen beror på minskade intäkter, ökade interkommunala 
ersättningar, ej budgeterad hyra för Porjus skola samt ökade 
personalkostnader kopplat till ett ökande antal elever i behov av 
stöd/särskilt stöd, till kommunstyrelsen med frågan att godkänna 
underskottet gällande barn- och utbildningsnämndens verksamheter. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-06-02, § 65. 
Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskotts beslut 2025-05-27, § 3. 
Tertialrapport 1 för 2025. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Barn- och utbildningsnämnden 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 43 Dnr 2025:610 
  


Skattesats för 2026  


Kommunfullmäktige beslutar  
 
att fastställa skattesatsen för 2026 till 22,95 kr per skattekrona. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2026 innan november 
månads utgång. För 2025 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  


  
 Ärendets beredning 
 
 Kommunstyrelsens beslut 2025-06-02, § 62. 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Ekonomichef Axel Landström 
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 § 44 Dnr 2025:611 
 


Investeringsbudgeten för 2026 
 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga till 500 000 kr för byte av fönster i Porjus skola i 
investeringsbudgeten, 
 
att ha med investeringen i fyrfackskärl för hushållsnära insamling för 2026 
men att delegera till kommunstyrelsen att besluta om den ska genomföras, 


 
att avsätta 2 miljoner kr för oförutsedda investeringar samt att delegera till 
kommunstyrelsen att besluta om fördelningen av dem, samt 


 
att i övrigt anta investeringsbudgeten och ramarna för 2026. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Verksamheterna har fått inkomma med sina investeringsförslag för 2026 
(tkr). 
 
Kommunstyrelsen 
 
Verksamhetsfastigheter: 3 200 tkr   
 
Affärsfastigheter: 20 050 tkr        
 
Gator, vägar och parker: 3 500 tkr        
 
Återvinningscentralen: 11 200 tkr     
 
Ledningar: 4 700 tkr 


 
VA: 150 tkr    
 
Oförutsedda investeringar: 2 000 tkr                   
                             
Samhällsbyggarnämnden 
 
Räddningstjänsten: 1 150 tkr 
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§ 44- fortsättning 
 
Barn- och utbildningsnämnden: 
 
Förskola: 100 tkr 
 
Grundskola: 330 tkr 
 
Kultur- och fritidsnämnden  
 
Fritid: 300 tkr 
 
Kultur- och kulturskolan: 100 tkr                


 
Total summa för investeringar: 46 780 tkr 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2025-05-19, § 60, 
att ta upp ärendet på den extra budgetberedningen den 26 maj. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-26, § 
89:  
 
Att stryka följande förslag på investeringar: 
 
-Fönster Porjus skola (ej aktuellt) 
-Byte inventarier sammanträdesrum (genomförs under 2025) 
-Projektering och tilläggsisolering vind Murjeks Hembygdsgård (genomförs 
under 2025) 
-Destinationsladdare (genomförs under 2025) 
-Oförutsedda kostnader på gatukontoret 
-Oförutsedda kostnader på fastighetsinvesteringar 
 
Att flytta fram följande investeringar till 2027: 
 
-B-kraft Talvatisgården 
-EPC Etapp 2 
 
Att till kommunstyrelsens möte begära in en kostnadsuppskattning för 
åtgärder av toaletterna i kommunhuset för genomförande under 2026 med 
tanke på de fackliga synpunkter som inkommit om dem. 
 
Att till kommunstyrelsens möte komplettera budgeten med kultur- och 
fritidsnämndens och barn- och utbildningsnämndens investeringar.  
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§ 44- fortsättning 
 
Att projekteringen av tak för Folkets Hus Jokkmokk genomförs under 2026. 
 
Att avsätta 3 miljoner kr  för utsmyckning park och utemiljö. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2025-06-02, § 64 för egen del: 


  
 Att prioritera genomförande fönsterbyte Talvatisgården som en prio 1. 
 
 Att prioritera projektering avvattning tak NIMEK som en prio 1. 
 
 Att prioritera genomförande tak ridhuset som en prio 1. 
 
 Att prioritera fasadmålning Engelmarkshuset som en prio 1. 
 
 Att stryka projektering tak ridhuset då denna ska genomföras under 2025. 
 


Att lägga till investering med 1 750 000 kr för åtgärder ventilation 
Engelmarkshuset till investeringsbudgeten för 2026 sam att prioritera den 
som en prio 1. 
 
Att investeringen i toaletterna i kommunhuset genomförs under 2026 samt 
prioritera den till en prio 1. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-06-02, § 64. 
Förslag till reviderad investeringsbudget. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-26, § 
89. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 60. 
Förslag till investeringsbudget. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Marina Eriksson (S) yrkar att 500 000 kr för byte av fönster i Porjus skola 
läggs till i investeringsbudgeten. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Henrik Blind (MP) och 
Karin Vannar (SV), bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut med tillägg  
av Erikssons (S) yrkande. 
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§ 44- fortsättning 
 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Thor-Erling Andreassen 
(SD), att samtliga investeringar i Engelmarkshuset samt investeringen i 
toaletterna i kommunhuset stryks men att 500 000 kr för byte av fönster i 
Porjus skola läggs i investeringsbudgeten. 
 
Röstning 
 
Ordförande föreslår att kommunstyrelsens förslag till beslut med tillägg av 
5000 000 kr för byte av fönster i Porjus skola hanteras som ett förslag med 
Thunborgs (M) yrkande att samtliga investeringar i Engelmarkshuset samt 
investeringen i toaletterna i kommunhuset stryk hanteras som ett förslag. 
 
Kommunfullmäktige beslutar så. 
 
Ordförande ställer framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut med tillägg av 500 000 kr för byte av fönster i Porjus skola. Varvid 
röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med Thunborgs (M) förslag till beslut röstar ja och den som vill att 
kommunfullmäktige inte ska anta det röstar nej 
 
Vid röstningen så avges 21 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
4 röster för ja, 16 röster för nej och en som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet 
kommunstyrelsens förslag till beslut med tillägg av 500 000 kr för byte av 
fönster i Porjus skola. 
 
Ajournering 
 
Mötet ajourneras kl. 15.00-15.05 under ärendets behandling. 
 


 
Kopia till 
Samtliga berörda nämnder 
Ekonomichef Axel Landström 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
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 § 44- fortsättning 
 
 Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
 Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
 Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
 Gatuchef Conny Öhman 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
. 
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§ 45 Dnr 2024:332 
 


Omprioritering av investeringsbudgeten för 2025 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
  


 att omprioritera investeringarna enligt förslaget.  
 


 
Reservationer 
 
Viktor Segerström (V) reserverar sig mot beslutet om åtgärder Murjeks 
Hembygdsgård. 
 
M-ledamöterna reserverar sig mot beslutet till förmån för Thunborgs (M) 
yrkande. 
 
Ärendet 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår Kommunstyrelsen beslutar att skapa 
ett investeringsutrymme om 10 433 134 kr i investeringsbudgeten för 
2025, där tak ridstall minskas med motsvarande belopp: 


 
Fastighetskontoret Ansvar 151: 
 
Ny skola Vuollerim återstår: 2 456 332 kr 
B-kraft Talvatisgården projekt återstår: 200 000 kr 
Port Nimekhuset återstår: 300 000 kr 
Byte papptak Talvatisgården återstår:  70 844 kr 
Åtgärder Murjeks hembygdsgård: 1 000 000 kr 
Ventilation Folkets Hus Jokkmokk: 500 000 kr 
Åtgärder Jokkmokks hembygdsgård: 500 000 kr 
Fd. Engelmarks etapp 2: 2 000 000 kr 
Hörslinga, ljud- och bild sammanträdesrum: 250 000 kr 
Möbler, stolar sammanträdesrum: 200 000 kr 
 
Gatukontoret Ansvar 152: 
 
Byte VA Klockarvägen, återstår 475 777 kr, det som återstår är asfaltering. 
Byte vatten och spillvatten Åsgatan, återstår 545 638 kr, det som återstår 
är asfaltering och kantsten. 
Byte vatten, spillvatten Ringvägen, återstår 1 441 487 kr, det som återstår 
ca. 100 m av ledning bygge, urgrävning och asfaltering. 
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§ 45- fortsättning 
 


Kåbdalis Va-utbygg, etapp 5 återstår 493 056 kr, det som återstår är 
slutbesiktning och innestående medel av kontraktssumma. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-06-02, § 67. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2025-04-07. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Roland Boman (FJK) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Asbjörn Thunborg (M) yrkar, med instämmande av Birgit Meier Thunborg 
(M), på att investeringarna i möbler, stolar sammanträdesrum och åtgärder 
Murjeks Hembygdsgård stryks. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar först kommunstyrelsens förslag till beslut mot 
Thunborgs (M) förslag på att stryka investeringarna i möbler, stolar 
sammanträdesrum och finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordförande prövar sedan kommunstyrelsens förslag till beslut mot 
Thunborgs (M) förslag på att stryka åtgärder Murjeks Hembygdsgård och 
finner även där att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 


 Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Gatuchef Conny Öhman 
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 § 46                  Dnr 2025:280 


 
Avgift för telefonservice inom socialtjänsten 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att införa en telefonservice som en godkänd insats inom hemtjänsten och 
fastställa denna insats till en månadsavgift på 250 kr, samt 
 
att avgiften börjar gälla 2026-01-01. 
______________________ 


 
 Ärendet 
 


Inom nuvarande hemtjänstverksamhet sker de allra flesta hembesöken 
fysiskt. I vissa fall innebär de fysiska besöken långa resor för personalen. 
Exempelvis kan en resa till Kvikkjokk medföra en restid på cirka 2 timmar 
tur och retur, vilket leder till höga personalkostnader samt ineffektiv 
användning av resurser. En resa av sådan omfattning kan uppskattas kosta 
cirka 1000 kr per tillfälle. 


 
För vissa brukare skulle ett telefonsamtal kunna ersätta ett fysiskt besök, 
exempelvis för att påminna om att ta läkemedel. Ett sådant samtal skulle ta 
maximalt tio minuter och medföra en betydligt lägre personalkostnad, 
uppskattningsvis omkring 50-100 kr per tillfälle. En brukare har redan idag 
telefonsamtal istället för fysiskt besök, men får betala samma pris som ett 
fysiskt besök om 332 kr/tim i avgift. Fem timmars samtal per månad ger en 
avgift på ca 1 600 kr. 
 
Socialnämnden beslutade 2025-03-18, § 29, föreslå kommunfullmäktige 
besluta: 
 
Att införa en telefonservice som en godkänd insats inom hemtjänsten och 
fastställa denna insats till en månadsavgift på 250 kr. 


 


Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-06-02, § 74. 
Socialnämndens beslut 2025-03-18, § 29. 
Tjänsteskrivelse från tf. socialchef Pernilla Neumann daterad 2025-02-27. 
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§ 46- fortsättning 
 
Överläggning i kommunfullmäktige 
 
Peter Lagerqvist Kuoljok (MP) föreslå som tillägg till kommunstyrelsens 
förslag till beslut att avgiften börjar gälla från 2026-01-01. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
Lagerqvist Kuoljoks (MP) förslag till tillägg och finner att 
kommunfullmäktige beslutat så 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Socialnämnden 
Socialchef Thomas Bäckman 
Författningssamlingen 
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 § 47 Dnr 2025:614 
 


Avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskola och enskild pedagogisk omsorg 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att besluta om avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskolan och enskild pedagogisk omsorg enligt följande:  
 


• Avgift 25 000 kr avser: 
ansökan om nyetablering 
ansökan om ägarbyte 
 


• Avgift 15 000 kr avser: 
utökning med antal platser som överskrider max antal platser 
enligt befintligt godkännande 
utökning av ytterligare verksamhet vid enhet/enheter utöver 
befintligt godkännande 
 


att avgiften skall betalas innan handläggningen påbörjas. 
____________ 


  
Ärendet 
 
Den som vill starta fristående förskola eller enskild pedagogisk omsorg ska 
ansöka om ett godkännande hos kommunen där verksamheten ska 
bedrivas. Godkännande ges av Barn- och utbildningsnämnden. En 
förutsättning för godkännande och ekonomiskt bidrag är att gällande 
lagstiftning följs och att aktuella villkor tillämpas. 
 
Barn- och utbildningsnämnden ska ge ett godkännande om verksamheten 
uppfyller de krav på kvalitet och säkerhet som ställs på motsvarande 
offentlig verksamhet. Bidrag fördelas på lika villkor som kommunen 
tillämpar vid fördelning av resurser till den egna förskoleverksamheten. 
 
Enligt skollagen 2 kap, 5 d § får den kommun som handlägger ärenden om 
godkännande av en enskild huvudman ta ut en avgift för ansökan om 
godkännande.  
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§ 47- fortsättning 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2025-05-08, § 32: 
att föreslå Kommunfullmäktige att besluta om avgift för ansökan om 
godkännande och rätt till bidrag för fristående förskolan och enskild 
pedagogisk omsorg enligt följande:  
 


• Avgift 25 000 kr avser: 
ansökan om nyetablering 
ansökan om ägarbyte 
 


• Avgift 15 000 kr avser: 
utökning med antal platser som överskrider max antal platser 
enligt befintligt godkännande 
utökning av ytterligare verksamhet vid enhet/enheter utöver 
befintligt godkännande 
 


att avgiften skall betalas innan handläggningen påbörjas. 
 
 Ärendets beredning 
  


Kommunstyrelsens beslut 2025-06-02, § 75. 
 Barn- och utbildningsnämndens beslut 2025-05-08, § 32. 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Barn- och utbildningsnämnden 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Författningssamlingen 
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 § 48 Dnr 2025:92 
 


Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen 
och motioner, samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Från och med 
2008 har kommunfullmäktige möjligheten att uppdra till en nämnd att 
besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, 
samt även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av 
en nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. Resultatet 
efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre motioner 
och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 
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 § 48- fortsättning 
 


Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 


Att lägga redovisningen till handlingarna. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-06-02, § 78. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2025-05-
02. 
Redogörelse medborgarförslag och motioner under beredning våren 2025. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samtliga remissinstanser 
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 § 49 Dnr 2024:159  
  


Redovisning partistöd 2024 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att godkänna inkomna redovisningar. 
 ____________ 
 


Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att redovisningar från FJK, MP och SV inkommit till 
dagens möte. 


 
Ärendets beredning 
 
Inkommen redovisning från FJK. 
Inkommen redovisning från SV. 
Inkommen redovisning från MP. 
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 § 50 Dnr 2025:195  


Utbetalning av partistöd för 2025 
 


 Kommunfullmäktige beslutar  
 


att betala ut följande partistöd för 2025: 
 
FJK:   56 000 kr 
 
MP:    56 000 kr 


 
SV:   33 000 kr 


 ____________ 
 


 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2024 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2025-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2025. Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd 
utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2025-02-
12. 
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§ 50- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 51  
 


  Avsägelse / valärenden 
   


Kommunfullmäktige beslutar   
 


att välja Heidi Kuhs (MP) till ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Jana Hilding (MP),  
 
att välja Johnny Karlsson (M) till ny suppleant i styrelsen för Jokkmokks 
Energi AB efter Bo-Lennart Uusitalo (M) 
 
att välja Catharina Holmbom (MP) till ny ledamot i socialnämnden efter 
Peter Lagerqvist Kuoljok (MP), 
 
att bordlägga valen av ny ordförande i socialnämnden och ledamot i 
hjälpmedelsnämnden efter Peter Lagerqvist Kuoljok (MP), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Catharina 
Holmbom (MP), samt 


 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden efter 
Fia Kaddik (SV). 


  ________________  
 
  Ärendet  
 


Jana Hilding (MP) har avsagt sig uppdraget som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden. 
 
Peter Lagerqvist Kuoljok (MP) har avsagt sig uppdraget som ordförande och 
ledamot i socialnämnden samt ledamot i hjälpmedelsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet ny suppleant i 
styrelsen för Jokkmokks Energi AB efter Bo-Lennart Uusitalo (M). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
kultur- och fritidsnämnden efter Fia Kaddik (SV). 


 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Jokkmokks Energi AB 
Socialnämnden 
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§ 51- fortsättning 
 
Barn- och utbildningsnämnden 
Den valda 
Förtroendemannamatrikeln 
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  § 52 


 
  Anmälningsärenden 


 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 


 
1. Från länsstyrelsen 


 


-Förordnande av ny ersättare i kommunfullmäktige i Jokkmokk för (M), 


Annika Åkerlund 


 -Inspektionsprotokoll hos Lapplands överförmyndarnämnd daterat 


2025-04-23 
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 § 53 Dnr 2025:802  
  


Stopp för en flytt av de boende och nedläggningen av 
äldreboendet Pionjären 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att avslå ärendet. 
 ____________ 
 


Ärendet 
 
Asbjörn Thunborg (M) har lyft ett ärende gällande stopp för en flytt av de 
boende och nedläggningen av äldreboendet Pionjären. 
 
En hastig och icke självvald flytt till ett annat särskilt boende med väsentligt 
sämre standard och förutsättningar är, enligt uppgifterna vi tagit del av, 
fortfarande aktuellt för två av de boende på Pionjären. För de som få bo 
kvar blir detta verklighet senast i augusti. Den personalrekrytering som 
skulle genomföras har bevisligen varit bristfällig. Enligt egen utsago skall 
flytten ändå genomföras, inte av ekonomiska skäl. Förutom det åberopas 
fortfarande personalbrist och att patientsäkerheten inte är säkerställt. 
Moderaterna Jokkmokk motsätter sig detta påstående med bestämdhet. 
 
Dessutom vill vi anföra att äldre personer är känsliga för miljöombyten och 
en hastig flytt kan innebära förlust av trygghet, kontroll och kognitiv 
stabilitet. Det finns en påvisad koppling mellan flytt till sämre boende och 
ökad risk för psykisk ohälsa såsom oro, nedstämdhet och depression. En ny 
och okänd miljö kan också påverka orienteringsförmåga negativt, särskilt 
hos individer med kognitiv svikt eller demenssjukdom. Den aktuella flytten 
innebär alldeles uppenbar en påtaglig risk för försämrad livskvalitet hos 
individen, både ur psykisk, fysisk och social synvinkel. Försämrad miljö i 
kombination med hastighet i förändringen utgör en betydande belastning, 
särskilt om flytten sker mot individens vilja. 
 
Moderaterna i Jokkmokk anser att socialtjänstens agerande strider mot 
lagstiftarens intention enligt Socialtjänstlagen att ge äldre personer 
möjlighet att leva ett värdigt liv och känna välbefinnande. Vi bedömer det 
angeläget att uppmärksamma att det är Socialnämndens plikt att verka för 
att den enskilde, i synnerhet för den särsklit utsatta med bristande närverk 
eller begränsad social kontakt, inte ryckas undan en välkänd och trygg 
boendesituation. 
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§ 53- fortsättning 
 
Det är utan tvivel också kommunfullmäktiges plikt, som högsta beslutande 
organ, att uppmärksamma och agera när nämnder inte uppfyller sina 
plikter. 
 
Med allt detta i beaktande yrkar jag därför att stoppa flytten av de boende 
och nedläggningen av Pionjären omedelbart. 


 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Asbjörn Thunborg (M) inkommen 2025-06-16. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande förklarar att ett enigt kommunfullmäktige måste anta förslaget 
för att det ska gå igenom när det inte är berett av behörig nämnd och 
kommunstyrelsen tidigare.  
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige kan anta Thunborgs förslag till 
beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat att ej anta det. Varvid 
röstning begärs. 


   
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med Thunborgs förslag till beslut röstar ja och den som vill att 
kommunfullmäktige inte ska anta det röstar nej 
 
Vid röstningen så avges 21 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, fördelat 
på: 
 
9 röster för ja, 10 röster för nej och två som avstår. 


 
  


 
 


 
 
 
 
 
 


 







